
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 30/01/2024 
 
Του:  Φωτόπουλου Στυλιανού, Βουλευτή Α' Ανατολικής Αττικής 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
 
ΘΕΜΑ: «Στέγαση Τριτέκνων και Πολυτέκνων Οικογενειών Στρατιωτικών στα 

ΟΣΕΑΑΥ» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Συμφώνως εγγράφου της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Ενώσεων Στρατιωτικών, 
(ΠΟΜΕΝΣ) με Αριθ. Πρωτ.: 11/18-01-2023, κατόπιν επιστολής της Ένωσης 
Στρατιωτικών Περιφερείας Ανατολικής Μακεδονίας και Θράκης (ΕΣΠΕΑΜ/Θ), εκφράζει 
«…τη δυσάρεστη θέση και το κλίμα απόγνωσης και απογοήτευσης που επικρατεί στις 
τάξεις τις Πολεμικής Αεροπορίας (Π.Α.), λόγω της πρωτοφανούς απόφασης της τέως 
στρατιωτικής της ηγεσίας, να προβεί σε άμεση αποστέγαση τρίτεκνων και πολύτεκνων 
οικογενειών από τα Οικήματα Στέγασης Έγγαμων Άγαμων Αξιωματικών - 
Υπαξιωματικών (ΟΣΕΑΑΥ) εν μέσω χειμερινής περιόδου». Επί του θέματος 
συμπληρώνει η εν λόγω ότι «… η Πολεμική Αεροπορία επτά (7) μήνες… δηλώνει 
αδυναμία εφαρμογής…» Απόφασης ΥΕΘΑ, «… λόγω αναμονής οδηγιών που θα 
απορρέουν από τον υπό έκδοση!!! Διακλαδικό κανονισμό στέγασης και διατάσσει τις 
Μονάδες της να εφαρμόζουν τα όσα ίσχυαν επί … κατηργημένης σχετικής ΥΑ (2011)». 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Πώς προτίθεστε να λύσετε το ακανθώδες ζήτημα της Στέγασης Τριτέκνων και 
Πολυτέκνων Οικογενειών Στρατιωτικών στα Οικήματα Στέγασης Έγγαμων - Άγαμων 
Αξιωματικών Υπαξιωματικών (ΟΣΕΑΑΥ); 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΦΩΤΟΠΟΥΛΟΣ ΣΤΥΛΙΑΝΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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